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 סדר היום 

 עדכון על חלוקת הפחים בעיר .1
 הסברה עירונית  .2
 פחים בעיות ונושאים לטיפול בפינוי ה .3

 

 דיון 

  החלוקה התבצעה בבתי קרקע ובניינים משותפים ברחבי העיר , הפחים הכתובים פוזרו 

  הוסברה פעילות  הפחים הכתומים בבתי ספר ובמתנ"סים , בשל הקורונה נקטעה ההסברה

 ונחדש אותה בחודשים הקרובים 

 שגורם לפחים  בעיה שעלתה , דורית , תאגיד תמיר החליט על כמות הפינויים בחודש . מה

חומר טוב  70%מלאים וגלישה . צוות הניקיון של העירייה מפנה את הגלישה מה שגורם ל

למחזור והשאר לא נמדד . הוגשה פניה לתמיר הם בטענה רוצים להוסיף פחים ואנו 

 מעדיפים סבבי פינוי נוספים 

 וצר מצב יש שיתוף פעולה טוב מצד התושבים ,עם זאת אם בעיית הגלישה לא תטופל ייו

שתושבים יפסיקו למחזר בכדי לא ללכלך את סביבת המגורים ואז פספסנו את השקעת 

 המחזור  

  אורן הרמן , ממשרד להגנת הסביבה ,משיב על סוגיית פינוי הפחים בכך שהאינטרס של

תמיר הוא לבצע את מה שצריך בכמה שפחות כסף ולכן האינטרס בין הרשות לתמיר 

  נקודות גלישה קריטיות ואבדוק את הנושא מול תמיר בנוסף אבקש לקבלמתנגש. 

  אין לנו נקודות מסוימות , הפחים גולשים מעודף מחזור והגלישה  –צח משיב לאורן הרמן

מפונה לפסולת רגילה . דורית מוסיפה , פניות רבות מגיעות למוקד על גלישת המחזור ואנו 

 יוצאים לפנותם לפסולת רגילה 

  אבקש לקבל מכתב בנושא בצורה מסודרת ונעברו לתמיר .אנו נשקף לתמיר  –אורן הרמן

  ואבקש לקיים סיור עם תמיר לקבלת פתרונות בנושאאת הבעיה 

 בשל  50%מוסיף , הבעיה בתדירות הפינוי פוגעת ברשות , אנו עומדים על  שלום לוינזון

פינויי הגלישה אני מזכיר ומציין שתמיר סיכמו שברגע שנגדיל את הכמות , מה שקורה כבר , 

הם יפנו פעמיים בשבוע והם לא עומדים בהסכם . בנוסף אבקש לעלות סוגיה נוספת מול 

מלט על  שופכותשל תושב נאות אפק שצילם משאיות  הסביבה , בעקבות תלונה תאיכונציג 

כל השטח , הזמנתי פקח מאיכות הסביבה . הפקח ראה צילומים והוסברה הבעיה , אך טרם 

נעשה דבר מעל שבועיים עברו ולא ניתן להם דו"ח . אני רואה בחומרה את הנושא . הדבר 



ל ראוי בעברייני פסולת מטעם אין טיפו היגע עד פיתחו של ראש העיר ועדיין לא ניתן מענה .

 איכות הסביבה והדבר בעייתי , אין מענה ואין מספיק פקחים לעקוף את העבריינים .

 צח נחמני , אבקש לקיים דיון עם שלום וענת בנושא ולסגור ספק . ספק פסולת אלקטרונית , 

  ועות המתנ"ס עבד יפה בפעילות הפח הכתום , העירייה שילבה זר –שי דנון נציג הציבור

 וניצחה , כוחה של קהילה . אני רוצה לוודא מספר נושאים 

 איך אפשר לבדוק את תאגיד תמיר על המשקל  .1
הרשויות נשר , טבעון ועוד הזמינו את מקרקעי ישראל לדיון ,  .2

 אשמח שיתקיים גם אצלינו 

 משותפת  המבקש להציג לציבור על מרכז חדשנות בוועד .3

תכנון משותפת מוצקין לעלות על סדר היום ברשותך ועדה ל .4

 וקריית ים 

נפגשנו עם השרה גמליאל , כל השיח מתייחס על השבחה אזורית ומתייחס בעיקר  -צח נחמיני        

 למגורים ובסוגיות שראשי עיר מובילים , משרדים ותעשיה קלה . 

 ומקומות עבודה לא רק בניה .אנחנו רוצים גם פיתוח הווי  -שי דנון

רים העלו את הטענה שמפנים מקומות תעסוקה לטובת מגורים והבעייתיות ראשי הע-צח נחמני 

 שאנשים לא יקנו בתים במקום שאין תעסוקה . גם בשיחה עם השרה הועלה הנושא .

 אשמח לתאם איתך שיחה ועם קבוצת תושבים בנושא . –שי דנון 

 

 בשמחה -צח נחמני 

 תודה לכולם וחג שמח.

 

 


